

青 岛 黄 海 学 院

Letter of Congratulation

Institute of Mongolistik, Buddhology and Tibetology, Siberian Branch of the Russian Academy of Sciences,

Glad to hear of the 100th anniversary of the founding of your esteemed academy. On this occasion, I would like to extend the warmest congratulations to you.

For 100 years through thick and thin, you have established a world-class academic center and achieved some significant scientific research achievements in the fields of Buddhism, Tibetan studies, folklore, linguistics, and ethnography regionally and nationally. You made pioneering contributions to the development of Mongolistik, Buddhology, and Tibetology as well as the East Asian Studies in the Humanities.

We have always maintained a friendly and cooperative relationship, carrying out much fruitful work on scientific research cooperation, academic communication and information sharing, etc. We have developed a deep friendship between us in the long-term exchange. We firmly believe that your esteemed academy will seize the opportunity, take innovative steps and contribute much more to international academic cooperation and development!

Qingdao Huanghai University

June 17, 2022



青 岛 黄 海 学 院

贺 信

俄罗斯科学院西伯利亚分院蒙古学、佛学、藏学研究所：

欣闻贵院成立 100 周年华诞，值此喜庆之际，谨向贵院表示热烈的祝贺！

100 年风雨砥砺，100 年薪火相传。贵院在创建国际一流学术中心的同时，在区域、国家和国际视野上，围绕佛教、藏学、民俗、语言学、民族志等研究领域，取得了一批具有重大意义的科研成果，为世界蒙古学、佛教学和藏学领域的发展和东亚人文科学问题研究做出了开拓性贡献。

贵院和我校一直保持友好合作关系，在科研合作、学术交流和信息共享等方面开展了大量卓有成效的工作，在长期的交往中建立了真挚深厚的友谊。我们深信，贵院能以本次 100 周年庆典为契机，抢抓机遇，开拓创新，为国际学术的合作和发展做出新的更大贡献！

